
Protokół z posiedzenia zdalnego RSS MISH UW 7 lipca 2020 r.  

17:30-18:40 

Wszyscy obecni 

Porządek posiedzenia: 

1. Rozpoczęcie spotkania 

2. Kwestia pierwszaków (integracja i szkolenia) 

3. Walne zebranie dla uchwalenia regulaminu 

4. Kwestia zaopiniowania kandydatur do nowego składu dyrekcji 

5. Podsumowanie pracy obszarów/sekcji 

6. Zakończenie 

Rozpoczęcie spotkania przez Anię i zaproponowanie rozpoczęcia rozmowy od kwestii pierwszaków. 

Przemek: propozycja napisania do pani Sobótki w sprawie, by przekazała nam maile chętnych 

pierwszaków itp. do komunikacji - jeśli chodzi o dane to Przemek może to zorganizować. 

Ania: podobne zdanie, ale raczej, żeby pani Sobótka przesłała tekst na maile kandydatom, a nie my, w 

razie niechęci przekazania nam maili. 

Przemek: przy składaniu dokumentów może być kartka żeby pierwszaki same wpisywały dane w razie 

chęci komunikacji od RSS. 

Ania: prośba czy Przemek by to zorganizował w takim razie; zgoda Przemka. 

Kolejna kwestia: integracja i szkolenia. Propozycja spotkania na żywo w Warszawie.  

Franek: z punktu widzenia samorządu nie możemy niczego zrobić.  

Ewelina: podniesiecie kwestii zamkniętych i otwartych pomieszczeń – bezpieczne są spotkania w 

plenerze. 

Filip: propozycja przeniesienia formy „Godziny chata” w wersji wielopokojowej, dłuższej, gdzie 

swobodnie można by omawiać różne kwestie z przepływem ludzi między pokojami (zastosowanie: 

szkolenia/integracja). 

Ogólna zgoda na to, aby nie tyle był to swobodny przepływ, co różne godziny różnych spotkań, aby 

ludzie nie uciekali ze szkoleń do innych. 

Julia: pytanie o możliwość stacjonarnego szkolenia; Ania: ogólnie to mało prawdopodobne.  

Ania: propozycja podziału integracji na małe grupy.  

Przemek: raczej to mija się z celem integracji; pomyślenie o plenerze/Wiśle jak będzie taka 

możliwość. 

Franek: propozycja podziału na mniejsze grupy ludzi na szkolenia online, nie na integrację. 

Kwestia ilości ludzi na integracji wakacyjnej; zazwyczaj nie ma tam wielu ludzi, ok. 20-30.  

Franek: na afterkach po wieczorkach kulturalnych online jest w porządku i można się dogadać. 

Ania: kwestia, że taka forma ma sens przy osobach znających się. 

Ania, Ewelina: pomysł zebrania najpierw grupy w ogóle chętnej na jakąś integrację, może nie będzie 

tak wiele chętnych wobec obecnej sytuacji i zobaczymy potem jak ich podzielić, by nie zbierać w 

jednym miejscu dużej grupy ludzi (korzystając z kontaktów osób chętnych od pani Sobótki). 



Wg Franka – propozycja odłożenia tematu, dopóki nie będziemy mieli kontaktów. 

Krótka kwestia terminu wyników rekrutacji i sprawdzenie w IRK.  

Ania: walne dla uchwalenia regulaminu; szybkie, sprawne, przed walnym wyborczym; trzeba to 

zrobić do końca kadencji, bo lipa gdybym w końcu tego nie doprowadziła do końca; kolejna kadencja 

powinna zacząć z gotowym regulaminem, ramami działania. 

Przemek: warto zrobić;  

wg Franka należy z dużym wyprzedzeniem, ludzie powinni mieć czas na zapoznanie się z 

regulaminem, na pracę nad nim. 

Ania: uwaga, że zawsze walne było ogłaszane 14 dni wcześniej, ale zgoda - można zrobić np. z 

miesięcznym wyprzedzeniem;  

im dłuższe walne, tym ludzie bardziej się zniechęcają, więc warto to zrobić tak, by regulamin wisiał na 

Facebooku i żeby tam ludzie dyskutowali. 

Przemek, Ania: uzgodnienie, że to i tak będzie w październiku.  

Kostek: zgoda na to, by udostępnić z wyprzedzeniem. 

Ewelina: zwrócenie uwagi na to, że wszystko jest już udostępnione, trzeba tylko przypominać 

ludziom, że trzeba nad tym dyskutować. 

Franek: pytanie o walne wyborcze;  

Ania: powinno być przed wyborami, czyli przed listopadem, np. pierwsze walne połowa października, 

a wyborcze – początek listopada. 

Ania, Ewelina: zwrócenie uwagi na to, że mogą się zajęcia rozpocząć, bo jak zajęcia dydaktyczne się 

rozpoczną 15.10. to się wszystko i tak opóźni. 

Ania: temat dyrekcji; w trakcie oczekiwania na maila od dyr. Wąsowicza;  

dr Poławski – opinie?  

Franek: nie ma sensu o tym teraz rozmawiać, jak nie ma znanego całego proponowanego składu 

dyrekcji.  

Przemek: zgoda z Frankiem. 

Brak innych głosów w tym temacie. 

Ania: prośba o podsumowanie swoich obszarów/sekcji, planów 

Franek: wieczorki filmowe i netfliksowe; nie będziemy kontynuować wyjść do teatrów itp., same 

spotkania online, będą kontynuowane. 

Kostek: w wakacje zobaczymy; będzie ZIN w razie złożenia materiałów; co do innych wydarzeń to 

raczej małe zainteresowanie w wakacje, ale zobaczymy, coś można zorganizować.  

Ania: pytanie o warsztaty samorozwojowe z SWPS;  

Kostek: nikt się nie odzywał. 

Przemek:  

- z powodu pandemii nie odbyły się wyjazdy do szkół, odbyło się parę przed pandemią; 

- listy do pierwszaków: zdobywaliśmy dane, ale nie bardzo jest jak wysyłać listy, bo sekretariat nie 

działa; 

- był dzień otwarty w ramach spotkań online; 



- studia na horyzoncie przed pandemią – Filip był; w czerwcu zazwyczaj też coś się działo jeśli chodzi o 

SnH i Franek brał udział; 

- film promocyjny – będzie zrealizowany, bo jest umowa; 

- poradniki – będą. 

Franek: pytanie o składanie dokumentów przez osoby przyjęte; na razie nikt nic nie wie. 

Ewelina: 

- www: jest nowa strona i będę nad nią pracować; zobaczymy, ile da się odzyskać ze starej/z back up-

u Kasi/materiałów gromadzonych przez inne osoby ze starego ZSS.  

- bluzy: na razie nie ma co myśleć, ale projekt będzie doprowadzony do końca, nawet w razie końca 

kadencji obecnej RSS – zależy jedynie od tego, jak pandemia i ograniczenie kontaktów będzie się 

rozwijać. 

- social media – wciąż; duża pochwałą dla pomocy Ani Koronkiewicz. 

- newsletter – na pewno będzie w lipcu, a dalej w wakacje – zależnie od nowych informacji,  

Filip: konferencja: udała się, było parę osób po studiach, wysoki poziom; na razie jest wysyłanie 

certyfikatów. Był konkurs na pracę roczną.  

Julia: na początku omówiliśmy parę kwestii organizacyjnych; na razie słabo, wiele nie jest wiadome, 

niespecjalnie da się działać. 

Zakończenie spotkania.  


